
Interpelacja z dnia 26 sierpnia 2022

W nawiązaniu do odpowiedzi Nr BRM.0003.48.2022 z dnia 26.08.2022 r. proszę o informację w poniższym zakresie. 

1. Z jakiego powodu Urząd nie prowadził z mieszkańcami rozmów na temat możliwości pobrania próbek wody z jeziora? 
2. Dlaczego Urząd nie może jeszcze w tym roku prowadzić rozmów celem zbadania jakości wody? 

Pragnę zaznaczyć, że mieszkańcy zgłosili taką prośbę już dwa lata temu tj. podczas Komisji Społecznej 10.09.2020
roku. 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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